
Zápis z jednání komise místní části Žešov č. 4/2025 

  
Datum konání:  
28. 4. 2025 (18:00 – 19:40 hod.) v budově hasičské zbrojnice, klubovna SK Žešov. 

 

Přítomni:  
Pavel Šmíd, Aleš Koutný st., Aleš Koutný ml., Zdeňka Zelená, David Hanousek, Lukáš Vinter, Patrik 
Tomeček, Petra Zelená, Martin Vyplel 

 

Omluveni: 
2 
 
Hosté: 
3 občané Žešova 

 

Program:  
1. Zahájení  
2. Požadavky, dotazy a návrhy (občané, členové komise)  
3. Diskuse (tenisový kurt – stanovisko komise, občanů v souvislosti s končící smlouvou o výpůjčce) 
4. Závěr 

 

 
Ad 1/ Zahájení  
V úvodu přivítal předseda komise přítomné členy, občany a seznámil je s programem. Na základě 
přítomnosti komise je usnášeníschopná.  
 
 

Ad 2/ Požadavky, dotazy a návrhy 
Předseda seznámil přítomné s odpověďmi na dotazy vznesené komisí na Magistrát města Prostějova. 
 
K bodu týkajícímu se zastřešení míst velkoobjemových kontejnerů uvedl Magistrát města Prostějov, 
že se provádí pouze ohrazení ze tří stran rámem z Tahokovu a vyčíslil předběžné náklady na 500 000 
Kč, na které však nejsou v rozpočtu města, a tudíž by museli být použity prostředky z alokované 
částky. Vzhledem k tomu, že se jedná o návrh jednotlivce ze strany občanů, Komise odmítá uvolnit 
na tuto akci prostředky. 
 
K bodu týkajícímu se osvětlení cesty k hřbitovu a použití prostředků z alokované částky uvádíme 
totéž. Komise již dříve rozhodla, že prostředky z alokované částky budou vloženy do investic 
spojených s opravou dalších uliček Žešova. 
 
Ze strany občanů byl opět vznesen požadavek na vyčištění vpustí, které jsou zanesené což se 
projevilo při posledním přívalovém dešti. 
 
Občané požadují, aby byl vrácen místní rozhlas k bytovce č.p. 117, který byl odstraněn /zřejmě 
z důvodu opravy/. 
 
 
Ad 3/ Diskuse (tenisový kurt – stanovisko komise, občanů v souvislosti s končící smlouvou o 
výpůjčce) 
Dne 9.4.2025 požádal Magistrát města Prostějova o stanovisko k prodloužení Smlouvy o výpůjčce 
č.2020/50/166 ze dne 13.7.2010. Komise místní části Žešov nesouhlasí s tím, aby smlouva byla 
pouze prodloužena, ale navrhuje, aby byla navržena smlouva nová, která bude zahrnovat výpovědní 
lhůtu tak, aby nebyl pozemek blokován, ale bylo možné v případě, že občané rozhodnou v budoucnu 



o novém využití obecního pozemku / např. zřízení multifunkčního hřiště pro provoz i jiných sportů 
včetně tenisu/, přičemž bereme v potaz, aby výpovědní lhůta nenarušila dotační program Tenisového 
klubu. Žádáme tímto, aby nový návrh smlouvy byl předložen Komisi místní části Žešov ke 
schválení. 
 

 
 
 
Ad 4/ Závěr 
Předseda poděkoval všem za účast na jednání a za vznesené podněty.  
 
 
Zapsal: Petra Zelená 
Schválil za komisi místní části Žešov: 
předseda: Pavel Šmíd  
místopředseda: Martin Vyplel 
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